

ဘာကြောင့်ယုံကြည်ခြင်းကကွယ်မှုလိုအပ်သလဲ

အားဖြင့်

Mark McGee

ယုံကြည်ခြင်းကာကွယ်ရေးအနုပညာသည်လူသားမျိုးနွယ်၏သမိုင်းကဲ့သို့ဟောင်းနွမ်းသည်။ အမှန်မှာ၊ ယုံကြည်ခြင်းကိုကာကွယ်ခြင်းသည်ပထမဆုံးလူသားဖြစ်ရန်ဘုရားသခင် သင်ကြားပေးသောပထမဆုံးအနုပညာဖြစ်သည်။

ထိုအခါတာဝရအရှင်ဘုရားသခင်သည်လူကို ယူ၍ toဒင်ဥယျာဉ်ကိုပြုစုစောင့်ရှောက်စေခြင်းငှါထားတော်မူ၏။ ထိုဥယျာဉ်၌ရှိသမျှသောအပင်တို့၏အသီးကိုသင်သည်စားရသော အခွင့်ရှိ၏။ ထိုအပင်၏အသီးကိုကားမစားရ။ စားသောနေ့တွင်s urelyကန်အမှန်သေရမည်ဟုလူကိုပညက်ထားတော်မူ၏။ ကမ္ဘာ ဦး ၂: ၁၅-၁၇

ဘုရားသခင်သည်အာဒံကိုဖန်ဆင်းပြီးနောက်သူ့ကိုofဒင်ဥယျာဉ်ထဲ၌နေရာချကာ၎င်းကို“ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ပါ” ဟုပြောခဲ့သည်။ ကမ္ဘာ ဦး ကျမ်းကိုရေးသားသူမောရှေသည် ဟေဗြဲဘာသာစကားဖြင့်အရာခပ်သိမ်း၏အစနှင့် ပတ်သက်၍ ဘုရားသခင်မိန့်တော်မူသမျှကိုရေးသားခဲ့သည်ကိုသတိရပါ။ ရှေးခေတ်ဟေဗြဲစကားလုံး“ ယင်းကိုဆက်ထိန်းထား” ဟူသည်အဘယ်အရာကိုဆိုလိုသနည်း။ Tend ဆိုသည်မှာ ဥယျာဉ်အတွင်းရှိ“ အလုပ်လုပ်ခြင်း၊ “ သိမ်း” ဆိုသည်မှာဥယျာဉ်ကို“ ကာကွယ်၊ ကာကွယ်၊ လုံခြုံသည်၊ ဥယျာဉ်တစ်ခုသည်ထိုတွင်အလုပ်လုပ်သူနှင့်စပါးရိတ်ရန်အတွက်လိုအပ်သည်ကိုကျွန်ုပ်တို့နားလည်ပါသည်။ သို့သော်အဘယ်ကြောင့်ကာကွယ်ရန်လိုအပ်သနည်း။

ဘုရားသခင်သည်တန်ခိုးကြီးသောရန်သူရှိခဲ့သည် - ဘုရားသခင်ကဲ့သို့တန်ခိုးကြီးသော်လည်း၊ ဆိုလိုသည်မှာဘုရားသခင်ကိုယ်တိုင်ဖန်တီးရန်ရန်သူရှိခဲ့သည်။ ယင်းတွင်ကမ္ဘာမြေကြီးနှင့်လူသားမျိုးနွယ်တို့ပါဝင်သည်။ ထို့ကြောင့်ဘုရားသခင်သည်ပထမလူသားအားမြေကြီးအသက်တာအစတွင်ယုံကြည်ခြင်းကာကွယ်ရေး၏အရေးကြီးမှုကိုသင်ကြားပေးခဲ့သည်။ ဘုရားသခင်သည်အာဒံနှင့် Eve ဝ ကိုဖန်ဆင်းခဲ့ပြီးသူနှင့်အတူကမ္ဘာမြေပေါ်တွင်အုပ်ချုပ်ရန်ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်နှင့်အတူအုပ်ချုပ်မှု သည်မြေကြီးကိုရန်သူလက်မှကာကွယ်ရန်ဖြစ်သည်။ ဒါကိုအာဒံဘယ်လိုလုပ်ပြီး လုပ်မှာလဲ။ ဘုရားသခင်၏ပညတ်တော်ရှိသမျှကိုစောင့်ရှောက်ခြင်းအားဖြင့်ဖြစ်သည်။ အာဒံကိုဘုရားသခင်မိန့်မှာသောစကားမှာအဘယ်နည်း။ “ ...ကောင်းမကောင်းကိုသိ ကျွ မ်းရာအပင်၏အသီးကိုကားမစားရ။ ဒါကယုံကြည်ခြင်းတရားကိုကာကွယ်ရေးစတင်ပုံကိုပါပဲ။

ဘုရားသခင်သည်မိမိလူမျိုးအားလုံး၏ယုံကြည်ခြင်းကိုကာကွယ်ရန်လိုအပ်သည်။ ကမ္ဘာဦး ကျမ်းမှဗျာဒိတ်ကျ မ်းအထိသမ္မာကျမ်းစာကိုဖတ်ပါ။ ယုံကြည်ခြင်းကိုခုခံကာကွယ်ရန် ဘုရားသခင်မိန့်မှာထားသောထောင်နှင့်ချီသောလူများကိုသင်တွေ့လိမ့်မည်။ အဆိုပါယုံကြည်ခြင်းသည်ဘုရားသခင်၏နှုတ်ကပတ်တော်ဖြစ်ပြီး၎င်းကိုယုံကြည်ခြင်းဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်နှုတ်ကပတ်တော်ထောင်ပေါင်းများစွာ၏ထောင်ပေါင်းများစွာ၏တိုက်ခိုက်မှုအောက်မှာထားပြီးသခင်ဘုရားနေဆဲကခုခံကာကွယ်ဖို့သူ့လူတွေကိုတောင်းဆိုနေသည်

ယုံကြည်ခြင်းနှင့်ကိုယ်ပိုင်ကာကွယ်ခြင်း™ ၁၉၉၀-၂၀၂၀

“ သမ္မာ ကျမ်းစာကိုဂျိမ်းဘုရင်ဘာသာပြန်ကျမ်းမှရရှိသည်။ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့်အသုံးပြုသော
သောမတ်စ်နယ်လ်ဆင်၊ Inc. မှမူပိုင်ခွင့်© 1982 ။ မူပိုင်ခွင့်များရယူပြီး။”